
大厨具6件套 按客户要求

产品名称 大厨具6件套 按客户要求

公司名称 阳东县小玲珑塑金制品厂

价格 .00/个

规格参数 包装:按客户要求
材质:不锈钢
产地:阳江市

公司地址 阳东县工业园裕东四路

联系电话 86 0662 6603099 13702801667

产品详情

包装 按客户要求 材质 不锈钢
产地 阳江市 规格 6件套
品牌 小玲珑 形状 勺 铲 油隔等

阳江市小玲珑塑金制品厂是小厨具、大厨具、厨用刀等产品专业生产加工的私营独资工厂企业。企业总
部设在阳江市阳东工业区裕东路四路。阳江市小玲珑塑金制品厂拥有完整、科学的质量管理体系。小玲
珑塑金制品厂有多年销售出口经验，一般销向欧美、东南亚等国家。该工厂秉承“科技为先导，创造消
费新理念：质量是生命，精益求精无止境：服务作保障，用户至上求双赢”的经营宗旨，努力为社会提
供一流的产品和一流的服务。阳江市小玲珑塑金制品厂的诚信、实力和产品质量获得业界的认可。欢迎

各界朋友莅临阳江市小玲珑塑金制品厂参观、指导和业务洽谈。

yangjiang gold pretty plastic products factory is a small kitchen, big kitchen, kitchen knife, and other products
specializing in the production and processing of private owned factories and enterprises.corporate headquarters is
located in yangjiang industrial zone, yu tung road east quad.yangjiang city pretty plastic metal products plant has a

complete and scientific quality management system.pretty plastic metal products plant has many years of experience in
export sales are generally sold to europe, america, southeast asia and other countries.the plant is adhering to the

"science and technology, creating a new consumer concept: quality of life, excellence endless: services for security, the
user first seek a win-win" business purposes, and strive to provide the community with first-class products and



excellent service.yangjiang city pretty plastic metal products plant integrity, strength and quality of products
recognized by the industry.welcome friends from yangjiang city pretty plastic metal products factory visit, guidance

and business negotiation
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